

**國立臺北教育大學**  
**115學年度 外籍生獎學金申請表**

NTUE Application Form for International Students Scholarship (2026-2027 Academic Year)

第一部份 (Part One) 由申請者填寫。 Fill in this part upon application.			
系所 Department/Program	學系/學程 Department/Program <input type="checkbox"/> 大學部Undergraduate <input type="checkbox"/> 碩士部Graduate		
中文姓名 Chinese Name		學號 Student ID	
英文姓名 English Name		國籍 Nationality	
性別 Gender		出生日期 Date of Birth	
護照號碼 Passport No.		電話/手機 Tel/Mobile No.	
居留證號 ARC No.		電子郵件 E-mail	
地址 Address			
應備文件 Required Documents	<input type="checkbox"/> 獎學金申請表 Application Form <input type="checkbox"/> 前一學年成績單 Transcript of the Previous Academic Year <input type="checkbox"/> 學生證影本(須加蓋當學期註冊章) Photocopy of Student ID Card (With Enrollment Seal)		
聲明 Acknowledge ment	<p>本人聲明未領取本國及本校其他獎學金，並確認以上申請資料皆無誤，否則放棄本獎學金。</p> <p>I hereby declare that I am not receiving financial support from NTUE any other institutions within Taiwan. I also confirm that the information provided above is accurate and understand that if is not accurate, this scholarship will be revoked.</p> <p>簽名 (Signature): _____ 日期 (Date): _____</p>		

第二部份 (Part Two): 由系所/承辦單位填寫。For department/office use only.

單位Unit	確認事項 To be Confirmed	核章欄 Stamp
系所 Office of Dept. / Grad. Institute	<input type="checkbox"/> 未核發本校獎學金予該學生 <input type="checkbox"/> 推薦該學生 Recommend <input type="checkbox"/> 不推薦該學生 Not Recommend	
國際處 Division of International Affairs Office	<input type="checkbox"/> 未核發本校獎學金予該學生 <input type="checkbox"/> 未核撥臺灣獎學金予該學生	

國際事務處收件日期：

## 申請及填表說明 Instructions

1. 請申請者填妥本表「第一部分」後，至各系所確認核章，再交給國際處彙整。  
Applications shall fill in “Part One”, find your department for the stamp and then submit the form to the Division of International office(A709).
2. 申請表及應備文件應於4月30日17時30分前送至國際處A709辦公室，逾期不予受理。  
The application form and the required documents should be submitted to Division of International Affairs(A709) before 5:30 p.m.on April 30. Late applications will not be accepted.
3. 請勿自行修改或刪除欄位。  
Do not modify or delete the column.
4. 受獎學生須自申請核准後，協助系所或行政單位相關工作至少七十二小時。  
The awardees shall provide administrative assistance to the department or administrative office for at least 72 hours in the academic year.
5. 詳細規定請參考《國立臺北教育大學外國籍學生獎學金實施要點》，請同學務必仔細閱讀。(連結：<https://orad.ntue.edu.tw/var/file/11/1011/img/363063014.pdf>).  
Please refer to (Link: <https://instu.ntue.edu.tw/var/file/50/1050/img/644/173734323.pdf>)
6. 如果您對獎學金或本申請表有疑問，請寄信至[acrd@mail.ntue.edu.tw](mailto:acrd@mail.ntue.edu.tw)詢問。  
If you have any questions regarding the scholarship or the application form, please write to: [acrd@mail.ntue.edu.tw](mailto:acrd@mail.ntue.edu.tw).